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Програма розвитку 
Комітету АПУ з нерухомості та будівництва на 2018 -2019 роки 

кандидата на посаду члена Ради Комітету 
Ванаша Дениса Володимировича 

 
Розвиток Комітету АПУ з нерухомості та будівництва на 2018 -2019 роки пропонується із 

врахуванням основних пріоритетів діяльності Асоціації правників України, спрямованих на розвиток 
юридичної професії в цілому, вдосконалення галузевого законодавства, впровадження етичних 
стандартів, захисту професійних прав членів АПУ та прав людини загалом. 

Комітет має стати місцем поєднання експертизи та досвіду бізнесу, державних установ та 
вузькофахових юристів з метою створення адекватного та належного правового регулювання 
будівельної галузі з метою оперативного реагування на актуальні виклики та наближенні її до 
європейських моделей ведення й регулювання бізнесу. 

Саме тому, на посаді члена ради Комітету з нерухомості та будівництва на 2018 -2019 роки 
маю намір: 

• Активно сприяти законотворчій діяльності в будівельній галузі, шляхом надання коментарів 
та пропозицій щодо його вдосконалення та застосування положень законодавства та директив ЄС в 
реаліях України; 

• Започаткувати ініціативу в проведенні членами Комітету послідовного порівняльно-
правового дослідження вітчизняного будівельного права з правом іноземних держав (в першу чергу 
ЄС); 

• Активно ініціювати, брати участь в організації та проведенні профільних круглих столів, 
конференцій, семінарів, воркшопів, майстер-класів та лекцій щодо найбільш актуальних тем у сфері 
нерухомості та будівництва; 

• Розширити коло осіб, з якими Комітет співпрацюватиме з метою проведення спільних 
заходів та обміну важливою інформацією;  

• Вжити заходи щодо оптимізації та вдосконалення роботи Комітету, залучення додаткової 
підтримки від колег та фахівців у сфері будівництва. 

 

Вважаю, що 2018 рік може стати роком змін, і я буду цьому сприяти та докладати усіх 
можливих зусиль. Оскільки саме досконала законодавча база та єдність судової практики є 
запорукою значного поліпшення умов діяльності українських компаній та іноземних інвесторів. 

 

З повагою, 

 

Денис Ванаш 

Радник 


